
Question and Answer 

TITLE: RFB° 1000237051 

 

Q1: Can you explain what is required exactly when it comes to the "universal docking 

station". Are there any pictures we can look at to get a better idea? 

A1 : 

R1 :  
Please see attached sketch. Universal docking station includes:  

- Integration into monitor arm. Docking station must be securely in one place on 
monitor arms without using adhesive, Velcro, zip ties, or a cable lock/ 
combination security cable. Unit is clamp mounted to work surface. USB-A ports 
and laptop connection accessible on top of work surface.  

- Ability to connect peripherals to laptop with concealed ports MIN. 2 monitor 
connections (Display Port/ HDMI)  keyboard, mouse, etc. (USB-A)  

- Compatible with Thunderbolt, USB-C / USB 3.0  
- Laptop and other device charging with high speed charging ports (USB’s, USB-

C)   
- Listening device/ Mic input.  
- Power indicator  
- Network connection (Cat 6 Cable connection)  
- Compatible with Operating system Win 7 and above MAC OS 10.8.3 and above  
- Warranty  

______________________________________________________________________

_______________________________________________________________ 

S'il vous plaît voir le croquis ci-joint. La station d'accueil universelle comprend : 

- Intégration dans le bras du moniteur. La station d'accueil doit être solidement en 
place sur les bras du moniteur sans utiliser d'adhésif, de Velcro, d'attaches à 
glissière ou de câble antivol/câble de sécurité à combinaison. L'unité est montée 
par pince sur la surface de travail. Ports USB-A et connexion pour ordinateur 
portable accessibles sur le dessus de la surface de travail. 



- Possibilité de connecter des périphériques à un ordinateur portable avec des 
ports informatiques dissimulés MIN. 2 connexions moniteur (Display Port / HDMI) 
clavier, souris, etc. (USB-A) 

- Compatible avec Thunderbolt, USB-C / USB 3.0 
- Chargement d'ordinateurs portables et d'autres appareils avec des ports de 

chargement haute vitesse (USB, USB-C) 
- Appareil d'écoute / Entrée micro. 
- Indicateur de charge 
- Connexion réseau (connexion par câble Cat 6) 
- Compatible avec le système d'exploitation Win 7 et supérieur MAC OS 10.8.3 et 

supérieur 
- Garantie 

 
Q2 : We just want to ask if the tender will allow an alternative solution? 
Est-ce que vous accepteriez une solution alternative pour la soumission? 
 
R2 
A2: The tender will not allow an ‘alternative solution’ to the monitor arms and all relevant specifications to 

be compliant with SA standards. Additionally, the tender will not allow for an ‘alternative solution’  to 

the  requirements stated in the RFB.  

* Must provide mounting option which includes integrated universal docking station. Compatibility with 

USB-C, USB 3.0 and Thunderbolt. 

  

L'appel d'offres ne permettra pas de « solution alternative » pour les bras de moniteur et toutes les 

spécifications pertinentes doivent conformer aux normes SA. De plus, l'offre ne permettra pas de « 

solution alternative » aux exigences énoncées dans l'appel d'offres. 

* Doit fournir une option de montage qui comprend une station d'accueil universelle intégrée. 

Compatibilité avec USB-C, USB 3.0 et Thunderbolt. 

 
 
 


